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На обложке – Боевые электрические фонари на крейсере “Память Мерку-
рия» (картина И.К. Айвазовского (по фотографии С.Д. Лаптева)).
Источник:  Всемирная иллюстрация, 1883, № 776, с. 396.
В сопроводительной статье к иллюстрации, опубликованной 140 лет назад, 
пояснялось, что луч прожектора крейсера благодаря большой силе света  
в 4–5 тыс. свечей и устройству рефлектора может светить вдаль до 8 верст. 
Особенность рефлектора состояла в параллельности лучей. Прожектора 
устанавливались на мачтах и регулировались матросами. 

On the Cover is Combat electric lights on the cruiser "Memory of Mercury" 
(painting by I.K. Aivazovsky (a photo by S.D. Laptev)). 
Source: Vsemirnaya illyustratsiya – in Russ. (World Illustration), 1883, No. 776, p. 396.
In the accompanying article to the illustration published 140 years ago, it was 
explained that the beam of the cruiser's searchlight, thanks to the large luminous 
intensity of 4-5 thousand candles and the reflector device, can shine into  
the distance up to 8 versts. The peculiarity of the reflector was the parallelism  
of the rays. Searchlights were mounted on masts and adjusted by sailors.
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